
PROTOKOLL nr 5

vid sammanträde den 2/2 1981

i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Reine Gustafsson, 
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Bengt Broberg, 
Einar Wikberg, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

Förhindrade: Harry Holmberg, Åke Sand, Sture 
Danielsson och Rolf Theblin (utlands
resor), Gustaf Douglas (annat DIF-
sammantrade), Hans Hellquist.

Närvarande från kansliet: Ove Lindberg.

§___ 49 : Fotbollsärenden:

Redogjorde Rudolf Walldén för vissa komplikationer beträffar 
de nya representationsspelares jobb, bostäder etc., vilka frågor 
de sektionsansvariga dock räknade med att hitta lösningar på.

§ 50 : Ishockeysektionens situation:

Det i elitserien något förbättrade utgångsläget inför slut
spurten föranledde Bengt Broberg till kommentaren att publikintresset 
fortsatte att vara på tappen med goda möjligheter till förbättring 
av det ekonomiska läget. Det halvårsbokslut, som utlovats ligga 
klart till den 16/2, bearbetas som bäst av Einar Wikberg att vid 
nämnt datum föreläggas ÖS. Behovet av fortsatt bearbetning av de 
kommunala insatserna är mer påkallat än någonsin, varför Broberg 
hoppades att de nya kontakterna snarast skall ge resultat.

§ 51: "Aktivering" av spelarekontrakt:

Tog Rudolf Walldén upp en diskussion kring ett förslag att 
"aktivera" föreningens spelarekontrakt i fotboll och ishockey i 
förhållande till dagsvärdet på "köpta" spelare för att dymedelst 
göra en omräknings tillgång i balansräkningen. Med synpunkter framför 
allt av Einar Wikberg beslöts återkomma med ett till ett antal 
miljoner kronor beräknat värde på spelarnas dagsvärde som utgångs
punkt för en uppräkning av föreningens tillgångssida. Transaktionen 
hade under hand vunnit revisor Sven Janssons gillande.

§ 52: 90-årsjubiléet:

Föredrogs skrivelse som gått ut till samtliga sektionsstyrel
seledamöter med begäran om besked av det antal medlemmar, som resp. 
sektioner räknade med att ifrågakomma vid 90-årsfirandet på Tyrol 
den 13/3 1981. Eftersom ett visst ointresse försports för när
varo vid festligheterna krävdes i dagens läge snabba besked om an
slutningen från medlemmarna, innan inbjudan går ut till en större 
krets. Uppdrogs åt samtliga kontaktmän att omgående informera sig
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direkt hos "sina" sektioner. Sekreteraren åtgärdar i ärendet.

§ 53: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 4 av den 19/1 1981, vilket godkände 
. i föreliggande skick och justerades av ordföranden.

§ 5 4: Bingo:

Lokalfrågan för bingo på Skärholmen bedömdes, sedan den 
nya maskinella utrustningen tagits i anspråk (kostnad: 42.000 kr.), 
som acceptabel i avvaktan på Rolf Theblins underhandlingar med SL 
om hyresersättningen. Någon utvidning av verksamheten bedömdes som 
möjlig med någon andel i bingoverksamheten i Kungshallen.

Behovet av ökad verksamhet på bingosidan aktualiserades mot 
en uppgift av att AIK spelar för c:a 1.8 milj. kronors behållning 
mot bara 827.000 kr. för DIF (1980 års verksamhet). Därför betonade 
ordföranden vikten av att Einar Wikberg i samråd med Ove Lindberg 
undersökte alla tänkbara lösningar till ett förbättrat resultat.

§ 55: Löneuppgifter i deklarationstider:

Rapporterade Ove Lindberg att i laga tid utgått löneuppgifter 
till c:a 270 medlemmar i och för deras deras deklarationer med ett 
totalt belopp av c:a 3.7 milj. kronor i första hand kontraktsersätt
ningar för ishockey- och fotbollsspelare jämte instruktörer.

§ 56: Uppvaktningar:

Orienterade Rudolf Walldén om föreningens uppvaktning på 
bröllopsdagen för Ulf Adelsohn med ständiga medlemskort i DIF för 
de nygifta (hon: Lena Liljeroth).

Beslöts uppvakta Karl Modin på dennes 60-årsdag (2.2.81) 
med silverhästskon som tack för ovärderliga tjänster på supporter
nivå i 30-talet år.

§ 57: Klubblokalens uppsnyggning:

Inför mottagningsceremonierna på 90-årsdagen den 12/3 på 
Stadion beslöts att skyndsamt vidta tidigare beslutad utsmyckning 
med bl.a. återställande av diplom- och klubbstandarväggarna m.m. 
Beslöts samverkan mellan skönhetsrådets Suzanne Dettner-M. och 
Karl Liliequist samt Reine Gustafsson och Ove Lindberg.

§ 50: Kontakt med Suppoterklubbens styrelse:

Beslöts att från Supporterklubben kalla ordf. Sven Öberg och 
de ledamöter av dess styrelse som ordföranden vill utse till ett 
sammanträde med Överstyrelsen att äga rum på Stadion måndagen den 
16/2 1981 kl. 17.15. Därvid skall bl.a. samarbetet på vissa fronter 
diskuteras. Vad souvenirförsäljning beträffar sade sig Reine 
Gustafsson agerat för medverkan från konståkningenssektionens sida 
och därvid fått positiva besked.

§ 59: Planering och utveckling á la PUK:

Redogjorde Rudolf Walldén för överläggningar inom PUK:s ram 
med Anders Lindstedt med förslag och erbjudanden från denne att 
omforma föreningens stadgar.

(forts.)
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§ 60 : Jubileumsskriften 1981:

Anmälde sekreteraren snabbt och engagerat behov av medarbetare 
för jubileumstidskriften, dels gällande annons- och ekonomisidan, 
åt vilken för dagen intet som helst åtgjorts, dels det redaktionella 
arbetet, där endast ett par tre sektioner av 15-16 visat ett någor
lunda intresse lämna ifrån sig behövliga uppgifter.

Beslöts ge Rolf Theblin i uppdrag samordna annonsanskaffnings
sidan av arbetet och åt Hans Hellquist medverka redaktionellt till
sammans med Suzanne Dettner-M. och Karl Liliequist.

§ 61: Jubileumsbrottningar :

Redogjorde Lennart Öberg för läget i fråga om arrangemangen 
kring jubileumsbrottningarna, vilka gäller JSM i grek.-romerskt i 
Enskedehallen 14/15 febr. 1981. Alla förberedelser har hittills 
hållit tidsschemat.

§ 62: Nästa sammanträde:

Enligt tidigare beslut: 16/2 1981 kl. 17.15.

Justeras: Vid protokollet:

(rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


